
         Rada Miejska w Grójcu 
         Radni - Sesja 

Protokół nr XLIV/22 

z sesji Rady Miejskiej w Grójcu 
w dniu 21 lutego 2022r. 

tryb zdalny 

 

Obrady rozpoczęto 21 lutego 2022 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 20:26 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 

Lista obecności w załączeniu. 

Obecni: 

 

1.Jerzy Antoniewicz 

2. Karol Biedrzycki 

3. Janusz Dulemba 

4. Henryk Feliksiak 

5. Mirosław Gałka 

6. Tomasz Justyński 

7. Ryszard Krzyżanowski 

8. Anna Lubowiecka 

9. Daniel Marcinkowski 

10. Małgorzata Molenda 

11. Artur Moskal 

12. Weronika Piwarska 

13. Eugenia Poradzka 

14. Dariusz Prykiel 

15. Adam Siennicki 

16. Grzegorz Stolarek 

17. Jacek Stolarski 

18. Artur Szlis 

19. Małgorzata Szymańczak 

20. Agnieszka Wachulec-Kamienik 

21. Krzysztof Woźniak 

Oraz  

1.Burmistrz - Dariusz Gwiazda 

2.Zastępca – Jarosław Rupiewicz 

3.Skarbnik – Mariola Komorowska 

4.Naczelnik – Dariusz Iwańczyk 

5.Naczelnik – Magdalena Śmietańska 

6.Naczelnik – Ewelina Gębska-Pawłowska 

 

 

 



 

Ad.1./ Otwarcie Sesji. 

Pan Przewodniczący Karol Biedrzycki przywitał wszystkich Panie i Panów radnych Pana 

Burmistrza, Zastępcę Burmistrz, Panią Skarbnik,  Naczelników Wydziałów, pracowników 

Urzędu i wszystkich mieszkańców śledzących sesję w Internecie.   

Otworzył XLIV sesję Rady Miejskiej. 

Sprawdzenie kworum – w obradach uczestniczy 19 radnych, 2 radnych nieobecnych. 

Zapytał czy do przedstawionego porządku obrada są jakieś pytania, uwagi?. 

Pan Burmistrz zgłosił projekt uchwały pod literką L, dotyczący  udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Grójeckiemu z przeznaczeniem 10 tys. zł. dla Zespołu Szkół im. Armii Krajowej 

obwodu Głuszec-Grójec z przeznaczeniem na zakup sprzętu szkolnego. 

Pan Przewodniczący zgłosił projekt uchwały pod literką Ł – w sprawie zmiany uchwały, w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi grójeckiemu.  Wprowadzamy zmiany dwa 

przetargi, kwota przetargu przekracza wartość naszej pomocy. Wartość udzielonego wsparcia 

się nie zmienia. Proponuję przesunięcia.  

 

Ad.2./ Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

 

Kto z pań i panów jest za wprowadzeniem pod literką L projektu uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy Powiatowi Grójeckiemu? 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wprowadzenie do porządku obrad pod literką L uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Grójeckiemu.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, 

Artur Moskal, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur 

Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Weronika Piwarska 

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Gałka, Adam Siennicki 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 



Pod literka Ł projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLI/384/21 Rady Miejskiej w 

Grójcu z dnia 20.12.2021 r.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenie do porządku obrad pod literką Ł uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

XLI/384/21 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 20.12.2021 r.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, 

Artur Szlis, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Dariusz Prykiel, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Gałka, Adam Siennicki 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

Kto z pań i panów jest za przyjęciem proponowanego porządku obrad po zmianach; 

Porządek obrad po zmianach 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

A/ zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2022. 

B/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grójec na lata 2022-2034. 

C/ zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego - Zakładu Gospodarki Komunalnej w 

Grójcu z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu. 

D/ zmieniająca uchwałę w sprawie opłaty targowej. 

E/ miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Grójca. 

F/ ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ul. Jana Kochanowskiego w Grójcu. 

G/ nazwy oraz przebiegu ulicy w Grójcu. 

H/ sprzedaży w drodze przetargu ustnego ograniczonego części nieruchomości gruntowej 

położonej w Grójcu. 

I/ zmiany uchwały nr XXXIV/306/21 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 26 kwietnia 2021r. 

J/ zmiany uchwały Nr XIX/176/16 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 19 września 2016r. 

K/ wyrażenia zgody na wykorzystanie Herbu Gminy Grójec. 

L/ udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu. 

Ł/ zmiany uchwały nr XLI/384/21 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 20.12.2021 r. 

4. Informacje na temat stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy 

Grójec w 2021 roku oraz funkcjonowania Straży Miejskiej w Grójcu. 



5. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego. 

6. Sprawozdanie z wykonania Gminnego Programu Przeciwdziałania Alkoholizmowi za rok 

2021. 

7. Informacja o pozyskanych i wykorzystanych środkach zewnętrznych za rok 2021. 

8. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy i Miasta Grójec za ostatni okres. 

9. Interpelacje i zapytania Radnych. 

10. Sprawy różne i wolne wnioski. 

11. Zakończenie Sesji. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie proponowanego porządku obrad po zmianach.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, 

Jacek Stolarski, Artur Szlis, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Gałka, Adam Siennicki 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

 

Ad.3./ Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

 

 

A/ zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2022. 

 

Pani Skarbnik poinformowała, że do przedstawionego  projektu uchwały budżetowej 

Burmistrz nie wniósł żadnych autopoprawek. 

Problem z dodatkową uchwałą która zostanie wprowadzona, ponieważ jeżeli uchwała zostanie 

przegłosowana powinien znaleźć się zapis w tej uchwale zmieniającej Uchwałę Budżetową 

Gminy Grójec na rok 2022, że w dziale 600 w rozdz. 614 przenosi się środki finansowe  na 

pomoc dla Powiatu Grójeckiego. Jest to przesunięcie nie powoduje zmian ogółem. Byłaby to 

jedna autopoprawka w tej części. 

Przedstawiła projekt uchwały. 



Czy do przedstawionego projektu uchwały są jakieś uwagi, jakieś pytania? 

Pan  Karo Biedrzycki poinformował, że odbyło się posiedzenie Komisji o przeznaczenie 

środków z nagrody za wykonanie szczepienia, jako pomoc dla Szpitala. Skierowałem pismo 

do pana Burmistrza. Pan Burmistrz podtrzymuje swoją propozycję podziału środków z 

nagrody. Chciałbym zaproponować podział środków z otrzymanej nagrody za wykonane 

szczepień w imieniu klubu radnych „Wspólnie dla Gminy Grójec”. 

WNIOSEK 

Wprowadza się otrzymane środki do budżetu w wysokości 553.000,00 zł z podziałem. 

1)Wydatki majątkowe w wysokości 553.000,00 zł, w tym: 

 

- dotację celową dla OSP Mirowice na dofinansowanie zakupu średniego samochodu 

gaśniczego – 300.000,00 zł, 

- zakup szafy suszącej do ubrań specjalnych dla OSP Grójec -18.000,00 zł, 

- budowę placu zabaw przy PSP Nr 1 w Grójcu – 215.000,00 zł, 

- zakup maszyny do czyszczenia dla PSP Nr 2 – 20.000,00 zł. 

2) Wydatki bieżące w wysokości 697.000,00 zł, w tym: 

- dotację celową dla PCM w Grójcu sp. z o.o. na dofinansowanie zakupu aparatu USG – 

270.000,00 zł, 

- dotacja celowa dla powiatu grójeckiego na dofinansowanie organizacji punktu testowego 

na COVID – 19 dla mieszkańców na terenie Zespołu Szkół im. Armii Krajowej Obwodu 

„Głuszec”- Grójec w Grójcu (zakup sprzętu) – 10.000,00 zł 

- zakup sprzętu do pracy zdalnej pracowników MGOPS – 16.000,00 zł, 

- odzież ochronna, buty, rękawice, środki do prania, środki do zamgławiania oraz inne 

niezbędne środki dla potrzeb jednostek ochotniczych straży pożarnych zlokalizowanych na 

terenie Gminy Grójec na potrzeby profilaktyki i zapobiegania rozprzestrzenianiu się wirusów 

wywołujących COVID-19 – 176.000,00 zł. 

- zakup środków oraz wyposażenia dla gminnych jednostek organizacyjnych, 

zapobiegających rozprzestrzenianiu się wirusów wywołujących COVID-19 (ozonatory, 

lampy wirusobójcze, termometry, maseczki, myjki, oczyszczacze powietrza, płyny do 

dezynfekcji oraz inne środki) – 125.000,00 zł. 

- promocja zdrowia psychicznego dzieci i młodzieży w obszarze ograniczania szkód 

wywołanych epidemią COVID-19 – 100.000,00 zł. 

Taka jest propozycja i mój wniosek w imieniu Klubu. 

Pani Skarbnik – propozycja  270 tys. zł,  na dofinansowanie sprzętu dla Szpitala, kwota jest 

wydatkiem majątkowym nie wydatkiem bieżącym. Będzie w wydatkach majątkowych.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek w sprawie zmiany przeznaczenia środków z nagrody zaproponowany przez 

przewodniczącego pana Karola Biedrzyckiego.  

 



Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, 

Jacek Stolarski, Artur Szlis, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

PRZECIW (1) 

Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Gałka, Adam Siennicki 

Wniosek został wprowadzony. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2022. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, 

Jacek Stolarski, Artur Szlis, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Gałka, Adam Siennicki 

Uchwała została podjęta. 

 

Uchwała nr XLIV/407/2022 

 

 

B/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grójec na lata 2022-2034. 

Pani Mariola Komorowska przedstawiła projekt uchwały. Objaśnienia nie zmieniły się. 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grójec na lata 2022-2034. 

  

 



Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, 

Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, 

Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Gałka, Adam Siennicki 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała nr XLIV/408/2022 
 

C/ zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego - Zakładu Gospodarki 

Komunalnej w Grójcu z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu. 

 

Pani Mariola Komorowska przedstawiła projekt uchwały. 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 
zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego - Zakładu Gospodarki Komunalnej w 

Grójcu z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, 

Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, 

Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Gałka, Adam Siennicki 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała nr XLIV/409/2022 
 

D/ zmieniająca uchwałę w sprawie opłaty targowej. 

 

Pani Hanna Majewska przedstawiła projekt uchwały. 

 



 

Głosowano w sprawie: 
zmieniająca uchwałę w sprawie opłaty targowej.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Ryszard 

Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur 

Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Jacek 

Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Justyński 

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Gałka, Adam Siennicki 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XLIV/410/2022 
 

E/ miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Grójca. 

Pan Dariusz Iwańczyk przedstawił projekt uchwały. Autopoprawka w par.20 likwidacja 

symbolu U. 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Grójca.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, 

Artur Szlis, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Gałka, Adam Siennicki 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XLIV/411/2022 



 

F/ ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ul. Jana Kochanowskiego w 

Grójcu. 

Pan Dariusz Iwańczyk przedstawił projekt uchwały. Wyjaśnił, że do projektu uchwały są 4 

opinie pozytywne. 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 
ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ul. Jana Kochanowskiego w Grójcu..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, 

Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

PRZECIW (2) 

Weronika Piwarska, Małgorzata Szymańczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Artur Moskal 

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Gałka, Adam Siennicki 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XLIV/412/2022 
 

G/ nazwy oraz przebiegu ulicy w Grójcu. 

 

Pani Magdalena Śmietańska przedstawiła projekt uchwały. 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 
nazwy oraz przebiegu ulicy w Grójcu.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, 

Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, 

Krzysztof Woźniak 



NIEOBECNI (2) 

Mirosław Gałka, Adam Siennicki 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała nr XLIV/413/2022 
 

H/ sprzedaży w drodze przetargu ustnego ograniczonego części nieruchomości 

gruntowej położonej w Grójcu. 

 

Pani Magdalena Śmietańska przedstawiła projekt uchwały. 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 
sprzedaży w drodze przetargu ustnego ograniczonego części nieruchomości gruntowej 

położonej w Grójcu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, 

Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Stolarski 

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Gałka, Adam Siennicki 

Uchwała została podjęta. 

 

Uchwała nr XLIV/414/2022 
 

I/ zmiany uchwały nr XXXIV/306/21 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 26 kwietnia 

2021r. 

Pani Ewelina Gębska-Pawłowska przedstawiła projekt uchwały. 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały nr XXXIV/306/21 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 26 kwietnia 2021r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 



ZA (19) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, 

Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, 

Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Gałka, Adam Siennicki 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała nr XLIV/415/2022 

 

J/ zmiany uchwały Nr XIX/176/16 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 19 września 2016r. 

Pani Ewelina Gębska-Pawłowska przedstawiła projekt uchwały. 

Pytań nie było. 

 

Radny Justyński złożył wniosek do projektu uchwały; 

WNIOSEK 

Wprowadzić pierwsze 30 minut bez opłaty w strefie płatnego parkowania 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek do projektu uchwały - wprowadzić pierwsze 30 minut bez opłaty w strefie płatnego 

parkowania. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, 

Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, 

Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

PRZECIW (1) 

Anna Lubowiecka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jerzy Antoniewicz, Henryk Feliksiak 

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Gałka, Adam Siennicki 

Wniosek radnego Justyńskiego został przegłosowany. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały Nr XIX/176/16 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 19 września 2016r. 



Uwzględniający zmiane którą przegłosowano.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, Ryszard 

Krzyżanowski, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika 

Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur 

Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jerzy Antoniewicz, Anna Lubowiecka 

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Gałka, Adam Siennicki 

Uchwała została podjęta. 

 

Uchwała nr XLIV/416/2022 

 

K/ wyrażenia zgody na wykorzystanie Herbu Gminy Grójec. 

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały. 

Wpłynął wniosek od pana Janusza Gawła na wykorzystanie herbu. 

 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na wykorzystanie Herbu Gminy Grójec..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika 

Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur 

Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Daniel Marcinkowski 

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Gałka, Adam Siennicki 

Uchwała została podjęta. 

 

Uchwała nr XLIV/417/2022 



 

L/ udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu. 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, 

Artur Moskal, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur 

Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Weronika Piwarska 

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Gałka, Adam Siennicki 

Uchwała została podjęta. 

 

Uchwała nr XLIV/418/2022 
 

Ł/ zmiany uchwały nr XLI/384/21 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 20.12.2021 r. 

Pan przewodniczący przedstawił projekt uchwały. 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały nr XLI/384/21 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 20.12.2021 r..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, 

Jacek Stolarski, Artur Szlis, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Małgorzata Szymańczak 



NIEOBECNI (2) 

Mirosław Gałka, Adam Siennicki 

Uchwała została podjęta. 

 

Uchwała nr XLIV/419/2022 

 

Ad. 4. Informacje na temat stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie 

Gminy Grójec w 2021 roku oraz funkcjonowania Straży Miejskiej w Grójcu. 

Pan przewodniczący poinformował, że państwo radni otrzymaliśmy sprawozdania czy są 

pytania do sprawozdań? 

Radny Dulemba zapytał o sprawy prowadzone przez Policję Powiatową – nielegalne towary, 

nielegalne pochodzenie, podróbki, sprzedaż żywności niewiadomego pochodzenia? 

Czy skala tych przestępstw jest to zjawisko malejące czy wzrastające? 

Cierpi skarb państwa jak i obywatel. 

Radny Feliksiak zasugerował,  żeby zwiększyć kontrolę przy TESKO. 

 

Komendant Wojciech Bednarski podinspektor Komendy Powiatowy Policji w Grójcu, 

odnośnie przestępstw na temat korupcji poziom jest podobny, w perspektywie ostatnich lat  

zanika. Działamy we wszystkich obszarach na terenie całego powiatu. 

Część schodzi do Internetu i odbywa się w cyberprzestrzeni którą też monitorujemy. 

Kwestia druga, pod TESKO, również działamy, są patrole policji. Jest spokój. Ustawa o 

wychowaniu w trzeźwości w gminie Grójec zauważyliśmy wzrost, w mieście spadek. W 

zeszłym roku nie mieliśmy ofiar śmiertelnych. 

Pan Karol Biedrzycki podziękował za sprawozdania i dobrą współpracę zarówno policji jak i 

Straży Miejskiej. 

Pan Komendant podziękował za wsparcie policji, stwierdził że jest to wyraz troski o 

bezpieczeństwo, troski o pomoc. 

 

Ad.5. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego. 

Pan Przewodniczący zwrócił się do pani Bożeny Malinowskiej z pytaniem o wynagrodzenia  

dla nauczycieli? 

Dostaliśmy aktualizację, nadal ma drobne wady. Zarówno dla nauczycieli i dla obsługi będą  

wypłacone trzynastki do końca lutego 2022r. 

 

 

Ad.6. Sprawozdanie z wykonania Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Alkoholizmowi za rok 2021. 



Państwo radni otrzymali sprawozdanie. Czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

 

Ad. 7. Informacja o pozyskanych i wykorzystanych środkach zewnętrznych za rok 

2021. 

 

Brak uwag. 

 

Ad.8. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy i Miasta Grójec za ostatni okres. 

 

Brak uwag. 

 

Ad.9. Interpelacje i zapytania Radnych. 
 

W ostatnim czasie nie wpłynęły żadne interpelacje i zapytania radnych. 

 

Ad.10. Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Pan Jacek Stolarski zapytał o ulicę Wiatraczną, pozyskanie środków na infrastrukturę. Na ulicę 

mamy dotację z pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska część będzie 

umorzona, żebyśmy nie musieli realizować z własnych środków. Zbadać czy Fundusz posiada 

pożyczki dla gmin w celu zbudowania kanalizacji sanitarnej i deszczowej a także 

wodociągów? 

 

Pan Burmistrz Gwiazda poinformował, że na zadania związane z Polskim Ładem i 

Funduszem Rozwoju Dróg lokalnych nie ma dotacji. Na kanały technologiczne, na 

infrastrukturę i nie może być podwójne finansowanie z innych  źródeł. Jeśli otrzymaliśmy 

dotację, resztę musimy zabezpieczyć z własnego  budżetu. 

Radny Stolarski - pożyczka to są środki własne z własnego budżetu i jeżeli może być część 

umorzona to warto występować. 

Radny Krzyżanowski – sprawa planu, projektu rewitalizacji parku Grójeckiego, instalacji z 

referendum? 

Pan Burmistrz – mamy w budżecie na ten rok zaplanowane 200 tys. zł. na pierwszy etap 

rewitalizacji. Wystąpiliśmy do Marszałka Województwa  o dotacje 100 tys. zł.  na ten cel 

związany z pierwszym etapem przy pomniku marszałka Józefa Piłsudskiego i na ten teren po 

wyburzonych budynkach. Razem mamy 300 tys. zł. Obecnie przygotowujemy zamówienia na 

te zadania. Ogłosimy przetarg na wykonanie tego zadania i zastanowimy się po uzyskaniu 

ofert czy będziemy mogli rozpocząć ten pierwszy etap zadania, czy poczekać na 

dofinansowanie zewnętrzne, czy dokładać więcej środków  jak znajdzie się wykonawca i złoży 

ofertę.   

Radny Krzyżanowski zapytał, czy w szkicach, planach będzie zawarta tężnia przy ul. 

Piłsudskiego? 



W projekcie rewitalizacji parku znajduje się tężnia, fontanna,  tężnia solankowa dużych 

rozmiarów. Trzeba przeprowadzić wszystkie prace przygotowawcze. Staramy się żeby ten 

park inaczej funkcjonował . Będziemy chcieli zrobić ogrodzenie od strony szpitala żeby 

zamykać po godz.22.00, żeby te urządzenia nie zostały zdemolowane. 

Radny Stolarski: Czy posiada Burmistrz projekt techniczny na przebudowę parku? Który 

pozwoli uzyskać pozwolenie na przebudowę, jeżeli to jest wizja to na jakiej podstawie będzie 

przetarg i skąd kosztorysy na 300 tys. zł jeżeli nie to jak uzyska pozwolenia, przetarg. 

Burmistrz odniósł się, że to nie jest wizja, jest to projekt techniczny rewitalizacji parku. 

Ogłosimy przetarg na zagospodarowanie tego terenu. Będziemy posiadali wszelkie niezbędne 

dokumenty. Nie posiadamy jeszcze projektu wodociągowego na podłączenie tężni i fontanny, 

i technicznego na oświetlenie. 

Radny Stolarski zapytał, czy urząd posiada projekt budowlany na budowę budynku tężni, 

kosztorysy na wykonanie tych wszystkich urządzeń, uprawnionych budowlańców na 

wykonanie urządzeń które maja być wykonane? Poprosił o wgląd. Nawiązał do wycięcia 

drzew i terminów zgody na wycięcie drzew. 

Burmistrz Gwiazda, tężnia zostanie zakupiona w firmie która będzie miała wszelkie niezbędne 

dokumenty do postawienia tej tężni. Musimy przygotować projekt wodociągowy i projekt 

elektryczny dla tej tężni aplikować o środki zewnętrzne unijne, ale możemy dopiero pod 

koniec tego roku, ponieważ dopiero wtedy będą środki zewnętrzne. Z 200 tys. zł które chcemy 

pozyskać to są nasadzenia terenu, ścieżki. Reszta zostanie wykonana jak otrzymamy 

pieniądze. Mamy kosztorys inwestorski na cały projekt rewitalizacji parku. Łącznie z tężnią, 

fontanną ze wszystkimi ścieżkami. 

Radny Moskal zapytał, czy jest wycena przez rzeczoznawcę budynku dworca PKS - starego? 

Burmistrz operat szacunkowy jest w posiadaniu Urzędu.  

Pani Śmietańska poinformowała, że został przygotowany operat szacunkowy przez 

rzeczoznawcę majątkowego – wycena niecałe 192 tys. zł. Odczytała wycenę. Wartość 

rynkowa działki budynku zerowa. Założenia. 

Pan Przewodniczący poruszył kilka kwestii: 

a/ wpłynęło pismo Stowarzyszenie na rzecz Ochrony Doliny Rzeki Jeziórki o interwencję do 

pana Burmistrza. 

b/ kolejne pismo - remont drogi numer 37 –zabezpieczyliśmy środki na projekt tej drogi na 

dzisiejszej sesji. 

c/ kolejne pismo, postawienie słupa droga 37 - S7 skrzyżowanie drogi. 

d/ pismo do pana Burmistrza i Rady od Rolniczej Spółdzielni Produkcyjnej Ogrodnik w 

Woli Worowskiej, dotyczy zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego od 

pana prezesa Zygmunta Borkowskiego. 

Pan Burmistrz - nie występował o zmianę zagospodarowania o te 6 ha. FORSJA wykonała 

inwestycję 26 mln. euro, chcą zwiększyć inwestycje o 40 mln. euro. Tereny pod potrzeby 



inwestycyjne. Teren przy Cierniówce nad MOLNICĄ dzisiejsze łąki, mógłby służyć 

mieszkańcom jako tereny rekreacyjne. Tereny są przystosowane żeby zrobić na nich tereny 

rekreacyjne. Głuchów nie spełni oczekiwań mieszkańców jeżeli chodzi o piękne tereny 

zalewowe, nie pozwalamy na większe zagospodarowanie tego terenu. Nie posiadamy terenów 

ani rekreacyjnych ani inwestycyjnych. Zachował się teren rzeki MOLNICY, musimy je 

chronić. Możemy rozmawiać żeby zmienić plan przy MOLNICY ale nie na całości. 

Przewodniczący – przyległe tereny, dodatkowe korzyści dla gminy w formie podatku, nie 

wiem czy mieszkańcy chcieli by żeby te tereny rekreacyjne znajdowały się przy trasie 

ekspresowej S 7 i ruchliwej 50, nie wiem czy mieszkańcy chcieliby tam wypoczywać. Nie do 

końca jest to dobry pomysł żeby robić tam tereny rekreacyjne. 

Pan Burmistrz zasugerował, żeby zapytać mieszkańców, zapytać inne środowiska czy 

jesteśmy za tym żebyśmy betonowali miasto czy zostawić zielone tereny rekreacyjne? 

Radny Moskal zapytał o przyszłą inwestycję przebudowy Szkoły podstawowej nr 1  i budowy 

Sali gimnastycznej, Czy wykonawca uwzględni postulaty mieszkańców jeżeli chodzi o 

wycinkę drzew? 

Drugie pytanie dotyczyło suszarnia biomasy w Kępinie otrzymała już decyzje odnośnie swojej 

działalności? 

Pan Burmistrz - wykonawca jutro przyjeżdża będziemy rozmawiali, będziemy uwzględniali 

protest wycinki drzew. Wizji projektu nie zmieniamy, będziemy chcieli uratować jak 

najwięcej drzew na które mamy prawomocną decyzję do wycinki. 

Jeśli chodzi o suszarnie biomasy wpłynęło kolejne odwołanie o zbadanie raportu 

odziaływania na środowisko, decyzji jeszcze nie ma. 

Radny Stolarski odniósł się do wypowiedzi pana Burmistrza. Grójec nie ma terenów 

rekreacyjnych. Plan dla Szczęsnej jest trzeba przygotować tereny dla inwestorów w mieście. 

Rozumie że tereny rekreacyjne są potrzebne.  

Przykład DEKADY będzie się rozbudowywała. Wola Worowska. Sprzedaż 3 ha dla 

inwestorów. Trzeba dbać o to żeby obywatele płacili podatki dla gminy. Samorządność to to, 

że sami dbamy o dochody. Jeżeli jest inwestor trzeba umożliwić inwestowanie. Ma 

wątpliwości czy teren między drogą krajową 77 i 50 nadaje się na rekreacje. Stwierdził, że 

niedługo nie będziemy mieli własnych dochodów na utrzymanie żłobka, Straży Miejskiej itp. 

Chciałbym, żebyście Państwo spojrzeli na gminę jako zbiorowość która ma pewne potrzeby i 

musi stwarzać możliwości do działalności gospodarczej. Zastanowić się nad wnioskiem 

Spółdzielni Wola Worowska która by chciała swoje tereny sprzedać, to nie zaszkodzi tylko 

może przynieść dochody. Rada  żeby pomyślała o przyszłości. Trzeba analizować możliwości 

zwiększenia dochodów  nie czekać na dotacje rządowe. Byłem przeciwny przeznaczeniu 

terenów wzdłuż 50 na tereny rekreacyjne. Sprawa ta oraz Słomczyn wymaga poważnej analizy 

ze strony miasta oraz Rady Miejskiej. 

 

Pan Burmistrz poinformował, że wzrosły dochody z PIT-ów o kilka milionów, Grójec się 

prężnie rozwija. Trzeba też zadbać o tereny rekreacyjne. Tereny inwestycyjne mamy w 

Słomczynie jest przygotowywany nowy plan zagospodarowania przestrzennego, Mamy w 

Słomczynie Spółka posiada inwestorów którzy złożyli wniosek ok 7, 8 mln. dochodów 



rocznie. Nie będzie lądowiska które przeistoczyłoby się w lotnisko. Są przygotowywane różne 

inwestycje w Głuchowie. Jest decyzja na budowę biogazowni w Głuchowie która wydał pan 

Stolarski. Zabiegałbym o to żeby te inwestycje powstały dalej od Grójca. Chcemy poszerzyć 

granice miasta o przyległe wsie. Będzie pokaźny zastrzyk dla gminy, sprzedaliśmy 22 ha 

terenów inwestycyjnych, akt będzie podpisany, Sam Słomczyn będzie nam przynosić duże 

dochody dla gminy. 

Pan Przewodniczący zapytał - Czy pieniądze za tereny inwestycyjne w Słomczynie wpłynęły 

do gminy? 

Pan Burmistrz poinformował, że nie wpłynęły, inwestor wpłacił 1 mln. zł wadium i 

zobowiązał się do końca kwietnia wpłacić całe wynagrodzenie do tych działek, jeżeli tego nie 

zrobi to wadium przepada na rzecz gminy. 

Radny Prykiel odniósł się do terenów rekreacyjnych przy JADARZE - mija się z celem. 

Przewodniczący poinformował, że  do rady miejskiej zostało skierowane pismo pani Marzena 

Kołacz „Leśny Zakątek” – droga dojazdowa – odczytał pismo. Pismo skierowane do pana 

Burmistrza o zajęcie stanowiska. 

Dla informacji radnych – pismo o powołanie w gminie Grójec Rady Kobiet. 

Burmistrz odniósł się do pisma o remont drogi pani z „Zielonego Zakątka” jak znajdzie się 

wykonawca to wyremontujemy most z pieniędzy z Polskiego Ładu. Most został 

zakwestionowany i zostanie rozebrany czego nikt nie przewidział. 

Problem mieszkańców miasta z oświetleniem ulicznym – działki Krobowskie, ul. J. 

Piłsudskiego. 

Pan Burmistrz do końca stycznia była umowa z poprzednią firma która konserwowała 

oświetlenie uliczne na konserwacje. Stanęły do przetargu 2 firmy została wybrana tańsza, są 

przygotowania do przejęcia w związku z konserwacja, co nie jest łatwe bo w urządzeniach 

transformatorach których właścicielem jest  PGE znajdują się urządzenia które odpowiadają 

za nasze oświetlenie i bez zgody PGE nie możemy naprawić swojego urządzenia. Nie zależy 

to od gminy żeby takie zgłoszenie było szybko naprawiane. Zostało zgłoszone czekamy na 

odpowiedz od PGE. 

Radny Justyński - ile więcej płacimy za oświetlenie, za prąd i czy nie trzeba by było 

wymienić wszystkie lampy na LEDOWE? 

Zastępca Burmistrza Jarosław Rupiewicz - informacja do sprawdzenia, gmina kupuje prąd 

poprzez przetarg. Cena wyższa niż w roku poprzednim – do sprawdzenia. Przy rosnących 

cenach energii zasadne zastanowienie się nad wymianą oświetlenia, żeby płacić jak 

najmniejsze podwyżki. 

Przewodniczący - na ostatniej komisji sprawa słupków przy ul. Ks. P. Skargi sprawa 

parkowania pojazdów poruszył radny Stolarek. Pytanie o możliwość postawienia słupków?. 

Radny Stolarek - zapytanie czy były zgłoszenia od mieszkańców, pan Burmistrz 

poinformował że nie może nic zrobić pozwolenie musi wydać Starostwo, teren powiatu. 



Czy w 2019 roku była informacja? 

W 2019r. wpłynęło pismo od wspólnoty mieszkaniowej o postawienie znaku z zakazem 

parkowania, zwróciliśmy się do Starostwa dostaliśmy negatywną odpowiedź . Takich miejsc 

z parkowaniem niekorzystnym dla pieszych jest dużo więcej zwłaszcza na drogach 

powiatowych. Starostwo odmówiło postawienia znaku w odpowiednim miejscu. Jest problem 

z parkowaniem generalnie w mieście. Grójec posiada 2 parkometry. Bez zrobienia kolejnych 

stref nie unikniemy problemów. Staramy się eliminować zagrożenia. Są nabory do Urzędu 

Wojewódzkiego o wykonanie bezpiecznych przejść będziemy aplikowali. Miejsc do 

zgłoszenia na takie projekty jest kilka w mieście. Będziemy robili w miarę możliwości 

finansowych. Jeżeli dostaniemy 40 tys. zł musimy dołożyć tyle samo. 

Pan Przewodniczący przedstawił pismo skierowane do Starostwa i wysłane do Burmistrza z 

2019r. – dotyczące ruchu na ul. Księdza Piotra Skargi, z możliwością montażu słupków przy 

bloku nr. 19, sugerują że nic w tej kwestii nie zostało zrobione. 

Pan Burmistrz - słupki połowicznie rozwiązują sytuację przy wyjeździe, zostają 

przewracane, nie jest to rozwiązanie docelowe. Donice zasłaniają. Najlepszym rozwiązaniem 

jest zakaz zatrzymywania. 

Radny Stolarski stwierdził, że jest bardzo poważny problem z zatłoczeniem z samochodami 

naszego miasta. Komunikacja między miastami praktycznie przestała istnieć. Rano 

przeważnie wszystkie miejsca parkingowe są zastawione. W kadencji ostatnich 4 lat ani jedno 

miejsce do parkowania samochodów nie zostało wybudowane. Zgłasza postulat. Strefy 

płatnego parkowania nie jest to rozwiązanie całkowite. Te samochody muszą być gdzieś 

zostawione, dla osób dojeżdżających do pracy. Trzeba by było wybudować porządne parkingi, 

podziemne albo naziemne  duże parkingi na samochody. Część ulic przekształcić na ulice 

jednokierunkowe a jeden pas ruchu przeznaczyć na miejsca parkingowe. Trzeba się tym zająć, 

wyłożyć na ten cel środki. 

Odniósł się do dróg powiatowych i przeznaczania pieniędzy przez radę. Jeżeli powiat chce 

inwestować w gminę Grójec to trzeba robić tak żeby te drogi poprawiać. Jest to obowiązek 

powiatu a także gminy Grójec. 

Radny Stolarski - powiat nie dostaje dla szpitala nawet złotówki dla służby zdrowia , a dla 

szpitala PCM zamierza dofinansować 18 mln. zł. 

Przewodniczący - podjęliśmy uchwałę, zmieniliśmy  uchwalę budżetową przeznaczyliśmy   

środki na ulicę Graniczną co będzie robione w ramach tych pieniędzy? 

 Zostanie wykonana nawierzchnia albo z kostki brukowej albo masy bitomicznej. 

Radny Stolarski zapytał, jak wygląda sytuacja z odwodnieniem. 

Wszystko jest przygotowane, media są położone pod drogą. Będzie można się przyłączyć. 

Radny Stolarek zapytał czy już był odbiór kapliczki przy ulicy Ogrodowej? 

Odbiór był protokół spisany, małe poprawki zabezpieczone 6 tys. zł dla wykonawcy, 

zostanie dokończone i wypłacona reszta pieniędzy. 



Przez kogo był robiony odbiór i jaki był całkowity koszt tej inwestycji? Farba odchodzi (70 

tys. zł. środki zabezpieczone na kapliczkę). 

W odbiorze uczestniczyli pracownicy urzędu, inspektor nadzoru. 

Sugestia przewodniczącego do radnego Stolarka o wystąpienia z Interpelacją. 

 

 

Ad.11. Zakończenie Sesji. 

Przewodniczący - zaproszenie dla radnych do wzięcia udziału w uroczystościach religijno-

patriotycznych pamięci żołnierzy wyklętych oraz ruchu oporu AK Grójec. Msza 27 lutego w 

kościele Św. Mikołaja w Grójcu w intencji żołnierzy wyklętych, odsłonięcie tablicy 

1.03.2022r. poświęconej pamięci kapitanowi Stefanowi Głogowskiemu pseudonim „Józef” 

dowódcy oporu ruchu Armii Krajowej. 

 

                                                                                            Przewodniczący 

                                                                                             Rada Miejska w Grójcu 

                                                                                                Karol Biedrzycki 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 
Przygotował(a): Jolanta Kępka  
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